

**Bulletin Editor
Coordinator/Koordinator Team Bulletin**

Michael Curschmann

+49 33056-45 9997

+49 1520-878 0152

E-Mail: editor@eaasdc.eu

Dear Readers,

The authorities were (almost) right when they announced last year that the restrictions on public life were going until Easter. They just did not say until Easter in which year. But they didn't say at the moment...

The vaccination situation is currently improving – with setbacks – but unfortunately the number of infections is rising again. So it doesn't look as if we can count on any easing in the near future that will enable us to dance again.

After all, there are many activities within the clubs to bridge the times of lockdowns. From the point of view of a dancer, tell us which “dance” or club activities you could participate in and how it was received by you.

And I hope there are still candidates for the board. I don't even want to imagine the alternative and the resulting consequences for all clubs...

Greetings and stay healthy, Michael

Liebe Leserinnen und Leser,

da hat die Obrigkeit ja mal wieder (fast) recht gehabt als sie letztes Jahr verkündeten, die Einschränkungen des öffentlichen Lebens gingen bis Ostern. Sie haben ja nicht gesagt, bis Ostern in welchem Jahr. Haben sie im Moment allerdings auch nicht gesagt...

Zwar verbessert sich derzeit die Impfsituation – mit Rückschlägen – aber leider steigen die Zahlen bei den Ansteckungen wieder an. Es sieht also nicht so aus, als ob wir in der nächsten Zeit mit Lockerungen rechnen können, die uns ein Tanzen wieder ermöglichen.

Es gibt ja doch viele Aktivitäten innerhalb der Clubs, um die Zeiten der Lockdowns zu überbrücken. Erzählt doch mal aus der Sicht einer Tänzerin/eines Tänzers, an welchen „Tanz“- oder Club-Aktivitäten ihr so teilnehmen könntet und wie das bei euch angekommen ist.

Und ich hoffe, es finden sich noch Kandidaten für den Vorstand. Die Alternative und die sich daraus ergebenden Konsequenzen für alle Vereine möchte ich mir gar nicht vorstellen...

Viele Grüße und bleibt gesund, Michael